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- Czuje siê Pan liderem 
gliwickiego SLD?

- Liderem jestem bo zosta³em 
nim wybrany. Czy bêdê nim fak-
tycznie, jest to uzale¿nione od 
tego jak bêdziemy prowadziæ 
gliwick¹ organizacjê. 

- Nie da siê ukryæ, ¿e 
SLD w Gliwicach ma 
pewne problemy...

- Uwa¿am, ¿e tych problemów 
nie ma. W Gliwicach jest jeden 
SLD. W jego sk³ad wchodz¹ 
osoby o ró¿nych pogl¹dach.

(…) Stanowisko SLD w sprawie 
referendum by³o jednoznaczne 
i przyjête na posiedzeniu rady 
powiatowej. To co zrobi³ Janusz 
£apiñski, który podpisa³ siê 
pod p³atnym og³oszeniem prze-
ciw udzia³owi w referendum 
odbieram jako jego prywatne 
zdanie. Ubolewam nad tym, bo 
mog³o to wprowadziæ naszych 
sympatyków w b³¹d.

- Czyli w Gliwicach 
nie œcieraj¹ siê dwie 
frakcje: starych dzia³aczy 
i m³odych? 

- Dzia³acze siê na pewno siê 
œcieraj¹. Po to s¹ zebrania 
i spotkania. SLD ma swoje 
w³adze statutowe i kiedy or-
gan podejmuje decyzje, wszy-
scy cz³onkowie powinni to 
zaakceptowaæ. 

- Jaki bêdzie fina³ sprawy 
z Januszem £apiñskim? 

- Fina³ bêdzie. Sprawa zosta³a 
skierowana do s¹du partyjnego 
w Katowicach i on zadecyduje 
czy dosz³o do z³amania statutu 
czy nie.  

- Przy okazji referen-
dum mówi³o siê, ¿e SLD 
„podczepi³o” siê pod 
sprawê tramwajów. Co 
oprócz tego ma Pan do 
zarzucenia prezydentowi?

- SLD zawsze by³ w opozycji do 
Zygmunta Frankiewicza. Mamy 
krytyczne uwagi do tego co robi. 
Wydaje nam siê, ¿e przez to ¿e 
od 16 lat jest prezydentem, 
straci³ pewn¹ œwie¿oœæ. Jest ty-
powym administratorem, który 
sprawnie zarz¹dza miastem. 

Natomiast miasto potrzebuje 

W SLD nie ma problemów

wizji rozwoju na najbli¿szych 
10-20 lat. Kwestionujemy wie-
le dzia³añ prezydenta jak na 
przyk³ad brak obwodnicy, któ-
rej realizacjê zapowiada siê 
przy ka¿dych wyborach oraz 
fataln¹ politykê kadrow¹ – ¿eby 
wspomnieæ komendanta Stra¿y 
Miejskiej Andrzeja Nowaka czy 
osoby, które zajmowa³y siê 
obrotem mieszkaniami komu-
nalnymi.  

- Przed referendum by³y 
rozdawane ulotki z Pana 
zdjêciem. To pocz¹tek 
kampanii prezydenckiej? 

- Sojusz faktycznie przy-
gotowuje siê do wyborów 
samorz¹dowych ale nie ma to 
nic wspólnego z referendum.  
Ulotki nie by³y elementem kam-
panii. Namawialiœmy po prostu 

mieszkañców do aktywnego 
wziêcia udzia³u w referendum. 

W tej chwili jestem kandyda-
tem SLD na urz¹d prezydenta, 
jednak do wyborów mamy jesz-
cze rok i ró¿ne rzeczy mog¹ siê 
wydarzyæ. Byæ mo¿e bêdziemy 
rozmawiaæ o innym kandydacie, 
je¿eli bêdzie on mia³ wiêksze 
szanse na wygranie wyborów. 
Póki co, SLD ma swojego kan-

dydata. Prawdopodobnie bêdê 
równie¿ startowa³ w wyborach 
samorz¹dowych. 

- Jaki jest Pana stosunek 
do inwestycji realizowa-
nych w mieœcie np. do 
Hali Podium?

- Ta inwestycja jeszcze 2-3 lata 
temu mog³a byæ rozwa¿ana. 
Dzisiaj brak jasnych deklara-
cji odnoœnie kosztów, dlatego 
nale¿y siê powa¿nie zastanowiæ 
czy jest ona nam potrzebna. 
Miasto ma znacznie wiêcej in-
nych potrzeb inwestycyjnych. 
Z chwil¹ gdy zdecydujemy siê 
na budowê Podium, mo¿e 
zabrakn¹æ pieniêdzy na inne 
wa¿ne zadania. 

- Te wa¿ne zadania Pana 
zdaniem to...

- Ja proponujê ¿eby postawiæ 
na wiele boisk sportowych w 
ró¿nych dzielnicach miasta. 
Przyk³adem jest oblegany Or-
lik przy ul. Jasnej. (…) Obiekty 
sportowe s¹ bardzo potrzebne 
pod warunkiem, ¿e bêd¹ s³u¿yæ 
wszystkim mieszkañcom. 

- Dziêkujemy za 
rozmowê.
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